
  مراسم پاسداشت ناصر ممدوح دوبلور، 
مدیر دوبلاژ و بازیگر ایرانی و رونمایی از مستند 
»سرانجام رعفت«، پرتره پیشکسوت هنر 
دوبله شادروان رعفت  هاشم پور با حضور 
اهالی دوبله و دوستداران هنر در فرهنگسرای 
ارسباران برگزار شد. در این مراسم ناصر 
ممدوح با انتقاد از شرایط دوبله گفت: از 
زمانی که کرونا آمد، کار ما دچار فراز و 
نشیب های زیادی شد و متاسفانه همه چیز 
را به هم ریخت. اکنون، فیلم هایی که دوبله 
می شود، تک گوینده است. این موضوع ضعف 
به شمار می رود. وی افزود: سال های قبل اگر 
از من می پرسیدند که می خواهی چکاره ای 
شوی؟ پاسخ می دادم: دوبلور. اما اگر اکنون 
چنین سوالی را از من بپرسند، متاسفانه 
البته جوان های  نمی دهم.  را  پاسخ  این 
علاقه مند زیادی هستند که در این حوزه 
فعالیت می کنند، اما در دست تعدادی از 
واسطه ها استثمار شده اند. پلتفرم های نمایش 
آنلاین، فیلم های خود را به تعدادی از واسطه ها 
می دهند تا دوبله کنند این موضوع باعث 
تاسف است. ممدوح افزود: باید اعتراف کنم 
که به شدت تحت تاثیر محبت های شما قرار 
گرفتم و برای همه شما آرزوی موفقیت و 
خوشبختی دارم. در ادامه ناهید امیریان 
پیشکسوت هنردوبله درباره ناصر ممدوح بیان 
داشت: جایگاه استاد آنقدر برای من بالاست 
که ایشان را به عنوان یک پدر، یک همراه و یک 

رفیق می دانم و از ایشان می آموزم و درس یاد 
می گیرم. در بخش دیگری از این مراسم مدیر 
تولید شبکه مستند در وصف هنرمند دوبله 
اظهارکرد: امروز وقتی درباره استاد ممدوح 
و کار ایشان فکر می کردم به یاد جمله ای از 
او افتادم که ۵-۶ سال پیش در یک جمعی 
بیان کردند. ایشان آن زمان می گفتند که 
من کارم را دوست دارم، مردم را دوست دارم 
و کار برای مردم را هم دوست دارم. به ذهنم 
رسید که چرا یک نفر بعد از ۶۰ سال فعالیت 
در عرصه دوبله، می گوید من کارم را دوست 
دارم؟ چند درصد از ما که در مشاغل مختلف 
هستیم، از کارمان راضی هستیم؟  ابوالقاسم 
ناصری ادامه داد: برای پاسخ به این سوال به یاد 
سخنانی از خودشان افتادم که در این مستند 
بیان شده است. او تعریف می کند که چگونه 
وارد این عرصه شده است؛ فیلمنامه ای که 
داشتند، آشنایی ایشان با آقای کاملی و تستی 
که پیش او می دهد باعث می شود که وارد این 

عرصه شود. 
 خلاقیت در کار

 او گفت: وقتی کسی می گوید من از کارم 
راضی هستم، یعنی دو تاثیر دارد؛ اول اینکه 
در آن شغل رشد پیدا می کند و دوم آنکه 
آرامش روحی و روانی در زندگی اش حکمفرما 
خواهد بود. این دو موضوع بسیار مهم است. 
به نظرم استاد ممدوح این فرصت را داشت 
تا کاری که دوست دارد را انجام دهد و در 

برابر این نسیم زیبا مقاومت نکرد و خودش را 
در مسیر آن قرار داد و از این فرصت استفاده 
کرد. آقای ممدوح حتما ویژگی هایی دارد 
که باعث شده او در کارش موفق شود. به 
نظرم این ویژگی ها داشتن تواضع، اخلاق 
و مردم دوستی بوده است. در این برنامه 
عباس مطمئن زاده اظهارکرد: گرمی  و طنین 
خاصی که در صدای آقای ممدوح وجود دارد 
باعث می شود که ایشان را متفاوت از بقیه 
بدانیم. ممدوح در کارهایش درک بسیار 
خوبی از نقش دارد و آنچنان فضای نقش را 
خوب درک می کند که بتواند آن شخصیت 
را برای شنونده باورپذیر کند. این پژوهشگر 
و صداپیشه افزود: عمده کارهایی که از ایشان 
به یاد دارم، مجموعه های تلویزیونی است 
که دوبله کرده است. ظرافت صدای ایشان 
باعث می شد که شخصیت ها بسیار بهتر در 
ذهن ما جای بگیرند و ماندگار شوند. خاطرم 
هست ایشان یک نقش منفی را دوبله می کرد 
که بسیار سخت بود اما به خوبی آن را انجام 
داد و وقتی صدای شخصیت را شنیدم، منفی 
بودن آن را واقعا احساس کردم. همه اینها 
نشان دهنده خلاقیتی است که آقای ممدوح 
در کارهایش به خرج می داده است. ابوالفضل 
توکلی درباره ساخت مستند »مرد لبخند« 
گفت: سال ۱۳۹۶ این افتخار را داشتیم 
که برای فیلم »مرد لبخند« خدمت آقای 
ممدوح باشیم. آن زمان نشد هماهنگی کنیم 

تا مراسمی  برای رونمایی فیلم برگزار شود، 
شبکه هم می خواست فیلم را پخش کند. در 
نهایت، مراسمی  در خود شبکه مستند برگزار 
و فیلم رونمایی شد. در ادامه می خواستیم 
مراسم بزرگتری را بگیریم که مصادف با دوران 
کرونا شد. اکنون بهترین فرصت بود که از یک 
عمر زحمات ایشان قدردانی کنیم. وی ادامه 
داد: باید از ایشان تشکر کنم که هر زمان که 
می خواستم فیلمی  درباره هنرمندان دوبله 
بسازم با کمال میل پذیرفتند و جلوی دوربین 
من آمدند، همیشه هم می گفتند که این 
عزیزان همکاران من هستند و باید کمک 
کنم تا هنرشان بیان شود. او درباره نامگذاری 
مستند خود تصریح کرد: وقتی برای فیلم ها 
می خواهم نامی  انتخاب کنم، چالشی بین 
خودشان و کارشان را برمی گزینم اما تنها 
فیلمی  که تنها براساس کاراکتر خود شخصیت 
انتخاب شد، همین فیلم است. آقای ممدوح، 
مردی است که همیشه لبخند دارد و به همین 
دلیل این نام را برگزیدم. لبخند آقای ممدوح 
پیوند خورده با قلب اوست و از مهربانی او 
برمی آید. در پایان این مراسم با اهدای تندیس 
شبکه مستند و لوح تقدیر از بیش از نیم قرن 
فعالیت هنری ناصر ممدوح قدردانی و مستند 
»سرانجام رعفت« رونمایی شد. تولید جدید 
شبکه مستند به تهیه کنندگی و کارگردانی 
ابوالفضل توکلی روایتی است از سال ها فعالیت 

هنری زنده یاد رعفت  هاشم پور است.
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  همکاری »میثم« و »مائده« 
پس از »زخم کاری«

 ۲ بازیگر جوان سریال »زخم کاری«  در اولین 
همکاری سینمایی خود در فیلم »آبی روشن« 
به کارگردانی بابک خواجه پاشا مقابل دوربین 
رفته اند. بابک خواجه پاشا، کارگردانی که سال 
گذشته با فیلم اول خود »در آغوش درخت« 
در جشنواره فیلم فجر حضور داشت، این روزها 
»آبی روشن« را در دست کارگردانی دارد و 
این فیلم روزهای پایانی فیلمبرداری را سپری 
می کند. سارا حاتمی و مرتضی امینی تبار که 
پیش از این با ایفای نقش کاراکترهای »مائده« 
و »میثم« در فصل اول »زخم کاری« به عرصه 
بازیگری معرفی شده بودند، در این پروژه در 
قالب اولین همکاری سینمایی خود به ایفای 
... زمانی که پیش تر  نقش می پردازند. روح ا
در »در آغوش درخت« با بابک خواجه پاشا 
همکاری داشت، در »آبی روشن« هم حضور 
دارد. سارا حاتمی سال گذشته در چهل و 
یکمین جشنواره فیلم فجر برای حضور در »کت 
چرمی« برنده سیمرغ بلورین بهترین بازیگر 
نقش مکمل زن شد و مرتضی امینی تبار هم 
در فصل دوم »زخم کاری« که به تازگی پخش 
آن به اتمام رسیده است، بازیگر نقش اصلی بود. 
نقش آفرینی مرتضی امینی تبار در نقش »میثم« 
در فصل دوم »زخم کاری« هم در ماه های اخیر 
بازتاب های بسیاری در میان مخاطبان شبکه 

نمایش خانگی داشت. 

 شهرام حقیقت دوست 
در »باغ کیانوش«

 بازیگران اصلی فیلم »باغ کیانوش« به 
کارگردانی رضا کشاورز حداد معرفی شدند. 
همزمان با ادامه فیلمبرداری فیلم سینمایی 
»باغ کیانوش«، شهرام حقیقت دوست، عباس 
پتکی  مجید  و  آرا  علیرضا  جمشیدی فر، 
به عنوان بازیگران این اثر سینمایی تاکنون 
مقابل دوربین رفته اند. سهم اصلی در ترکیب 
بازیگران این فیلم سینمایی را که محور اصلی 
نوجوان  و  کودک  شخصیت های  قصه اش 
هستند، بازیگران نوجوان دارند. بازیگرانی 
که برخی از آن ها را می توان استعدادهای 
تازه در سینما دانست و برخی دیگر پیش 
از این در آثار سینمایی تجربه ایفای نقش 
داشته اند. از جمله بازیگران کودک و نوجوان 
»باغ کیانوش« می توان به: امیرحسین بیات، 
ابوالفضل ایوانی، دانیال جعفری، ارغوان شعبانی، 
صحرایی،  امیرمحمد  صحرایی،  امیرعلی 
اشکان اردستانی، رونیکا بهرام زاده، ابوالفضل 

حسن خانپور، گرشا نامورصدیق اشاره کرد.

 معاون رئیس جمهور روسیه خبر داد که ولادیمیر 
پوتین قرار است این هفته به کشورهای عربستان سعودی 
و امارات متحده عربی سفر کند. »یوری اوشاکوف« اعلام 
کرد که ولادیمیر پوتین قصد سفر امارات متحده عربی و 
از آن جا به عربستان سعودی طی هفته جاری را دارد. به 
نوشته وبگاه روسیا الیوم، اوشاکوف به روزنامه روس زبان 
»لایف« گفت: پوتین در این سفر ابتدا به امارات سفر 
می کند و از  آن جا راهی عربستان سعودی خواهد شد و 
با »محمد بن سلمان« ولی عهد سعودی دیدار و گفت و گو 

می کند. معاون پوتین اشاره ای به محتوا و هدف اصلی 
سفر نکرد، اما مذاکرات را »به غایت مهم« توصیف کرد. 
رئیس جمهور روسیه پیش از این گفته بود که روابط 
شخصی اش با بن سلمان مبتنی بر اعتماد است. روسیاالیوم 
همچنین نوشت که محمد بن زاید آل نهیان، رئیس امارات 
نیز پیش از این، پوتین را دوست خود خوانده و نسبت به 
سفر به روسیه و بازدید از اماکن تاریخی مسلمانان ابراز 
تمایل کرده بود. رئیس جمهور روسیه آخرین بار در اکتبر 
۲۰۱۹ و پیش از شیوع کووید۱۹- به عربستان سعودی و 

امارات سفر کرده بود، سفر این هفته پوتین به این دو کشور 
در شرایطی است که گروه اوپک پلاس که مسکو و ریاض 
از اعضای ارشد آن هستند، روز پنج شنبه هفته گذشته 
در یک نشست مجازی با  کاهش ۲.۲ میلیون بشکه نفت 
در روز موافقت کرد. اوپک پلاس در بیانیه ای اعلام کرد: 
مجموع کاهش حدود ۲.۲ میلیون بشکه در روز، توسط 
هشت تولیدکننده انجام خواهد شد و این رقم شامل تمدید 
کاهش عرضه داوطلبانه عربستان سعودی و روسیه به 

میزان مجموعا ۱.۳ میلیون بشکه در روز است.

 رئیس اداره امنیت ملی لهستان در مصاحبه ای با 
رسانه های این کشور گفت: آژانس امنیت ملی دولت ورشو 
تخمین می زند که روسیه ممکن است ظرف کمتر از ۳۶ 
ماه به ناتو حمله کند. به گزارش ایسنا، پیش بینی یاسیک 
سیه ویرا، رئیس اداره امنیت ملی لهستان در واکنش به 
گزارش اندیشکده آلمانی DGAP است که هشدار داده 
بود روسیه ممکن است علیه ناتو و ظرف کمتر از شش یا 
۱۰ سال حمله ای مستقیم انجام دهد؛ اما این مقام امنیتی 
لهستان با این ارزیابی مخالف بود و اعلام کرد که تخمین 

می زند مسکو ظرف سه سال این حمله را انجام می دهد. 
گفته می شود از آغاز حمله روسیه به اوکراین در فوریه سال 
گذشته میلادی، مسکو کشور لهستان و کشورهای دیگر 
حوزه بالتیک را به حمله نظامی تهدید کرده و چندبار حرف 
تسلیحات هسته ای را به میان کشیده است. وی ادامه داد: 
اگر ما بخواهیم از جنگ اجتناب کنیم، کشورهای ناتو در 
جبهه شرقی باید یک دوره سه ساله و کوتاه تر برای مقابله 
با این تهدید در نظر بگیرند و آماده آن باشند. رئیس اداره 
امنیت ملی لهستان همچنین مدعی شد که روسیه ممکن 

است یک کشور در شرق اروپا را که عضو ائتلاف ناتو است 
مثلا کشورهایی مانند لهستان، استونی، رومانی و لیتوانی 
را هدف حملات خود قرار دهد. وی خاطرنشان کرد: برای 
تقویت ظرفیت های دفاعی لهستان باید تعداد نیروهای 
ارتش را افزایش داد. اوایل سالجاری میلادی، ائتلاف ناتو 
با ملحق شدن فنلاند اعضایش را بیشتر کرد. سوئد هنوز 
درگیر گرفتن تایید از سوی ترکیه و مجارستان است و 
پیش بینی می شود که عضویت آن در این ائتلاف طی 

ماه های آتی صورت گیرد.

»پوتین« راهی امارات و عربستان سعودی می شود

لهستان:
 روسیه ممکن است ظرف ۳ سال به ناتو حمله کند

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

کره شمالی: 
 جنگ با کره جنوبی اجتناب ناپذیر است

 کره شمالی هشدار داد که به دنبال معلق شدن یک 
توافق نظامی با کره جنوبی که با هدف جلوگیری از 
تنش و خصومت بین آنها امضا شد، »تقابل نظامی« 
با این همسایه جنوبی را اجتناب ناپذیر می داند. به 
نوشته پایگاه »راشاتودی«، بر طبق این توافق موسوم 
به »توافق نظامی جامع« که در سپتامبر ۲۰۱8 در 
پیونگ یانگ امضا شد کره شمالی و کره جنوبی توافق 
کردند »کاملا تمامی اقدامات خصمانه علیه یکدیگر 
را متوقف کنند.« از جمله تعهدات آنها طبق این توافق 
پایان دادن به مانورهای نظامی در نزدیکی مرز دو کره، 
ممنوع ساختن مانورهای نظامی با مهمات جنگی 
در برخی مناطق، و اتخاذ گام هایی همچون حذف 
پست های نگهبانی در طول ناحیه غیرنظامی شده حائل 
بین آنها است. سئول ماه گذشته میلادی بخشی از این 
توافقش با پیونگ یانگ را معلق ساخته و نظارت های 
هوایی علیه همسایه شمالی خود را از سر گرفت. 
کره جنوبی به اقدام کره شمالی در پرتاب موفقیت آمیز 
یک ماهواره جاسوسی معترض شده و آن را ناقض 
مفاد این توافق دانسته و این تصمیم را به تلافی آن 
اتخاذ کرد. کره شمالی در پاسخ به تصمیم کره جنوبی، 
اعلام کرد که نیروهایش »هرگز مقید به این توافق 
نخواهند بود« و متعهد به از سرگیری تمامی تدابیری 
که از ۲۰۱8 به موجب این توافق به حال تعلیق در 
آمد شد. پیونگ یانگ دوباره این هشدار را تکرار کرده 
و به کره جنوبی اعلام کرد، چنانچه دست به اقدامات 
خصمانه بزند با »فروپاشی کامل« مواجه خواهد شد. 
یک مقام نظامی کره شمالی گفت: »نبرد فیزیکی و 
جنگ در شبه جزیره کره دیگر یک احتمال نیست و 
تبدیل به اتفاقی که دیر یا زود خواهد افتاد شده است. 
اقدامات بی ملاحظه و نابخردانه سئول ممکن است منجر 
به یک تقابل نظامی شدید شوند.« وزارت امور خارجه 
کره جنوبی در پاسخ به این هشدار گفت: هر گونه اقدام 
کره شمالی برای پرتاب موشک با فن آوری بالستیک 
نمایانگر »نقض واضح« قطعنامه های شورای امنیت 
سازمان ملل علیه پیونگ یانگ هستند. یک مقام وزارت 
امور خارجه پیونگ یانگ اظهار کرد: »قویا از کره شمالی 
می خواهیم فورا تحریکات غلط بر سر اقدامات قانونی ما 
و هر گونه تحریکات بیشتر را متوقف کرده و سریعا به 
مسیر خلع سلاح هسته ای بازگردد.« پیونگ یانگ روز 
دوشنبه همچنین آمریکا را به خاطر اجازه دادن به پرتاب 
یک ماهواره جاسوسی کره جنوبی از خاک آمریکا به رغم 
محکوم کردن پرتاب ماهواره کره شمالی، به ریاکاری 
متهم کرد. اداره ملی فن آوری هوا- فضای کره شمالی 
در بیانیه ای هشدار داد: »منطق گنگسترگونه آمریکا 
باعث خواهد شد صلح و ثبات جهانی گرفتار خطری 

بدون بازگشت شوند.«

سازمان بهداشت جهانی:  

هر10دقیقهیککودکدرغزهکشتهمیشود
کوتــــاه

 سازمان بهداشت جهانی در آخرین بررسی های خود 
عنوان کرده است که تحت تاثیر حملات وحشیانه رژیم 
صهیونیستی در غزه، در هر ۱۰ دقیقه حداقل یک کودک 
کشته می شود. نماینده سازمان بهداشت جهانی ضمن 
اشاره به آمار بالای جانباختگان غیرنظامی تحت تاثیر 
تشدید حملات نظامی رژیم صهیونیستی اعلام کرد: این 
جنگ نیاز به برقراری یک آتش بس دائم و پایدار دارد. به 
گزارش »آناتولی« یکی از نمایندگان سازمان بهداشت 
جهانی گفت: به طور متوسط در هر ۱۰ دقیقه یک کودک 
فلسطینی در غزه کشته می شود. وی با اشاره به آمار 
مطرح شده، این وضعیت را »تاریک ترین لحظه بشریت« 
عنوان کرد. »رچارد پیپرکورن« به عنوان نماینده سازمان 
بهداشت جهانی در سرزمین های اشغالی فلسطین در 
جریان یک نشست خبری سازمان ملل در ژنو افزود: ما در 
مورد تقریبا ۱۶ هزار کشته درغزه صحبت می کنیم. افرادی 
که بیش از ۶۰ درصدشان زنان و کودکان هستند و علاوه 
بر این بیش از ۴۲ هزار نفر دیگرشان هم زخمی شده اند. 
پیپرکورن ادامه داد: به طور متوسط در هر ۱۰ دقیقه یک 
کودک در غزه کشته می شود و من فکر می کنم که ما از 
این نظر به تاریک ترین لحظه بشریت نزدیک شده ایم. وی 

خاطرنشان کرد: ما به برقراری یک آتش بس پایدار نیاز 
داریم. به گفته کورن از ۳ هزار و ۵۰۰ تخت بیمارستانی 
کمتر از ۱ هزار و ۵۰۰ تخت در بیمارستان های غزه موجود 
است و تاکید کرد که نوار غزه دیگر نمی تواند روند از دست 
دادن تخت های بیمارستانی خود را تحمل کند چرا که 
نیازهای بهداشتی مردم در این منطقه به شدت در حال 
افزایش است. اظهارات کورن در حالی مطرح می شود که 
طبق آخرین گزارشات جانِ بیش از ۱ میلیون نفر کودک 
در غزه در خطر است و مردم هیچ پناهگاه امنی را برای 
آنکه از حملات رژیم صهیونیستی دور باشند، ندارند. 
رژیم صهوینیستی روز جمعه پس از پایان دادن به یک 
وقفه بشردوستانه یک هفته ای با گروه فلسطینی حماس، 
باردیگر حملات نظامی خود به نوار غزه را از سر گرفته 
است و حملات سنگینی را در جنوب نوار غزه آغاز کرده 
است. آخرین آمارها حاکی از آن است که شمار شهدای 
فلسطینی جنگ غزه به بیش از ۱۵ هزار و ۹۰۰ نفر رسیده 
است و تحت تاثیر حملات هوایی، زمینی بی امان رژیم 
صهوینسیتی ۴۲ هزار نفر زخمی و مجروح شده اند. این در 
حالی است که بیمارستان های غزه تنها برای رسیدگی به 

هزار و ۵۰۰ نفر از مجروحان تخت دارند.

 تحرکات جمهوری خواهان 
برای آغاز طرح استیضاح »بایدن« 

 خبرها حاکی است که تحرکات جمهوری خواهان کنگره 
آمریکا برای آغاز طرح تحقیقات استیضاح رئیس جمهور 
آمریکا پیش از کریسمس و تعطیلات مربوط به آن افزایش 
یافته است. جمهوری خواهان مجلس نمایندگان آمریکا 
درصدد هستند مدارکی را از سوابق بانکی »جو بایدن« 
رئیس جمهور آمریکا منتشر کنند که به موجب آن می توانند 
رای گیری قریب الوقوعی درباره تحقیقات استیضاح بایدن را 
آغاز کنند. گفته شده این اقدام پیش از کریسمس و تعطیلات 
کنگره انجام خواهد گرفت. به گزارش »نیوزویک« »پاتریک 
فالون« نماینده مجلس نمایندگان آمریکا اظهارات »جیمز 
کومر« رئیس کمیته نظارت مجلس نمایندگان را تکرار کرد 
و گفت: حمایت جمهوری خواهان برای رسمی کردن طرح 
تحقیقات استیضاح بایدن پیش از تعطیلات کریسمس 
کافی است. به گفته فالون، انتظار می رود که رای گیری برای 
طرح تحقیقات مربوط به استیضاح پیش از آنکه کنگره برای 
تعطیلات دسامبر انجام گیرد؛ تعطیلاتی که کمتر از دو هفته 
دیگر آغاز می شود. کومر نشانه های دیگری را ارائه کرد مبنی 
بر اینکه احتمالا تحقیقات جمهوری خواهان در مورد بایدن به 
قدری قوی است که قانون گذاران بیشتری را متقاعد خواهد 
کرد که به طرح استیضاح وی رای دهند. اسنادی به دست 
آمده که نشان می دهد، یک نهاد تجاری متعلق به هانتر بایدن 
ماهانه پرداخت هایی را به حساب جو بایدن انجام می داده است. 
جمهوری خواهان از زمانی که اکثریت مجلس نمایندگان را در 
ماه ژانویه به دست آوردند، قول داده اند که در مورد روابط بایدن 
با معاملات تجاری خارجی پسرش تحقیقات جدی تری را انجام 
دهند، با این حال روند تحقیقات همچنان ادامه دارد. اگرچه 
تحقیقات مربوط به استیضاح بایدن به رهبری جیمز کومر، از 
ماه سپتامبر آغاز شد با این حال این تحقیقات هنوز از سوی 
مجلس نمایندگان آمریکا رسمی نشده است. »ایان سامز« 
دستیار ویژه بایدن عنوان کرد: این کمپین بی اساس صرفا برای 
جلب رضایت افراطی ترین نمایندگان جمهوری خواه مجلس 
نمایندگان شکل گرفته است و یکبار دیگر ثابت می کند، 
جمهوری خواهان مجلس در حال هدردادن زمان خود بر 
روی اولویت های بسیار اشتباهی هستند. وی در ادامه گفت: 
اقدام آنها به جای همکاری با رئیس جمهور در مورد مسائل و 
موضوعات واقعی که آمریکایی به آنها اهمیت می دهند، صورت 
می گیرد. مانند کاهش هزینه ها، ایجاد اشتغال، مراقبت های 
بهداشتی و حافظت از امنیت ملی مردم. کومر اظهارکرد که 
همین حالا هم هانتر بایدن به دلیل مسائلی مانند فرار مالیاتی، 
بایستی از سوی دادگاه و وزارت دادگستری پاسخگو باشد. 
کمیته نظارت مجلس نمایندگان به روند بررسی دخالت های 
جو بایدن در طرح های تجاری داخلی و بین المللی اعضای 
خانواده اش به سرعت ادامه می دهد. اگر جمهوری خواهان 
مجلس نمایندگان بتوانند طرح تحقیقات استیضاح بایدن 
را رسمی کنند، این امر به قانون گذاران قدرت بیشتری برای 

فراخواندن بایدن خواهد داد.

  سود ۴۲ درصدی سهامداران 
از گیشه »پژمان جمشیدی«

 علی طلوعی، تهیه کننده فیلم سینمایی »بخارست« که 
بودجه تولید آن با سرمایه گذاری مردمی و در قالب فرابورس، 
تأمین شده بود از سود ۴۲ درصدی سهامداران این فیلم خبر 
داد. علی طلوعی در گفت وگو با مهر توضیح داد: خوشبختانه 
با توجه به اکران خوبی که فیلم سینمایی »بخارست« داشت، 
پیش بینی ای که از فروش آن داشتیم محقق شد و به همین 
دلیل سهامداران فیلم هم به اصل پول خود رسیدند و هم سود 
حاصل از سرمایه گذاری خود را دریافت کردند. وی گفت: در 
کل سود حاصل از فروش فیلم »بخارست« ۴۲ درصد بود که 
سهامداران فیلم، هر کدام به اندازه پولی که برای مشارکت 
گذاشته بودند، به میزان ۴۲ درصد سود کردند. ما از ۵۰۰ 
هزار تومان تا چند میلیون تومان، سرمایه گذاری در فیلم 
داشتیم که هر یک ۴۲ درصد سود سرمایه خود را دریافت 
کردند. اگر کسی ۱۰۰ میلیون تومان برای تولید این فیلم 
سرمایه گذاری کرده بود، از فروش فیلم ۱۴۲ میلیون تومان 
سهم برد و بازگشت سرمایه داشت که شامل اصل پول و سود 
حاصل از آن می شد. طلوعی درباره تعداد افراد سرمایه گذار 
در این فیلم اظهارکرد: حدود ۲۱۵ نفر در سرمایه گذاری 
مردمی این فیلم مشارکت داشتند. ما پروژه را روی سکوی 
مشخصی تعریف کردیم که روی همان سکو ۲۱۵ نفر مبالغی 
را سرمایه گذاری کردند. این تهیه کننده بیان داشت: با توجه 
به اینکه در این پروژه ما ریسک سرمایه گذاری را به طور 
کامل حذف کرده بودیم، پروژه به مرحله اجرا رسید. در 
این تجربه ها مهم این است که چه کسی ریسک کار را تقبل 
می کند و خیلی ها این ریسک را نمی پذیرند. از آنجایی که 
به عنوان تهیه کننده ریسک این سرمایه گذاری را قبول 
کردم، پروژه توانست به مرحله اجرا برسد و تأیید فرابورس را 
هم گرفت. تهیه کننده »بخارست« ادامه داد: درباره این فیلم 
سینمایی شرایط اینگونه بود که من به عنوان تهیه کننده 
اصل سرمایه گذاری را انجام داده بودم و بعد در فرآیند تولید 
بود که بخشی از پروژه را در فرابورس عرضه کردیم. در این 
مرحله قرارداد بازیگران، کارگردان و حتی پخش فیلم بسته 
شده بود. اگر قرار باشد پروژه ای قبل از عقد قرارداد برای 
تأمین سرمایه سراغ فرابورس برود، شرایط بسیار سختی 
خواهد داشت. طلوعی گفت: من هم مانند سایر سهامداران 
این فیلم به اندازه سرمایه ای که گذاشته بودم سود بردم، این 
پروژه برای همه سرمایه گذارانش سودآور بود. اگر فرابورس در 
برخی حوزه ها قواعد و قوانین خود را تسهیل کند، علاقه مندم 
این تجربه را در سینما تکرار کنم اما اگر قرار باشد با نگاه صفر 
و یکی، برخورد سخت گیرانه داشته باشند، دیگر سراغ این 
کار نخواهم رفت. این تهیه کننده ادامه داد: سود حاصل از این 
سرمایه گذاری هم شامل اکران عمومی و اکران آنلاین فیلم 
»بخارست« بود که باید برای گزارش مالی نهایی، همه موارد 

مربوط به آن جمع بندی می شد. 

 در مراسم پاسداشت دوبلور پیشکسوت مطرح شد:
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